
 

 

 

ПРОТОКОЛ №21 

засідання Громадської ради при НАДС 

 

05 березня 2025 року                            В режимі реального часу (онлайн)  

 

11 год. 00 хв.                                                                                  

 

Присутні члени Громадської ради (дистанційно): О.Буряченко, В.Дерець, Д.Козлов, 

В.Арістов.     

 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1.Презентація та обговорення річного звіту діяльності НАДС у 2024 році та плану 

роботи Агентства на 2025 рік. 

2. Різне. 

 

1. РОБОТА НАДС У 2024 РОЦІ ТА ПРІОРИТЕТИ НА 2025 РІК. 

 

СЛУХАЛИ: Голову Національного агентства України з питань державної служби 

Наталію Алюшину,  яка розповіла про роботу Агентства у 2024 році.  

 

Упродовж 2024 року увага приділялася низці стратегічних питань. Серед них: 

 

- Управління персоналом, посилення спроможності HR, нормативно-правового 

забезпечення у сфері державної служби; 

- Реформа системи оплати праці. Наразі на нові умови оплати праці переведено 

73% державних службовців; 

- Доброчесність як принцип публічної служби. Це HR-інструмент і маркер 

вимірювання компетентності претендентів; 

- Освітні інновації у сфері професійного навчання. Розширюємо можливості 

для професійного розвитку публічних службовців.  

- Навчання англійській мові. Більше 25 тисяч публічних службовців 

безкоштовно займаються із проєктом Eng4PublicService. 

 

Також працювали й над цифровізацією робочих процесів в НАДС. Результат – 

започаткування DashboardUA як інструменту моніторингу та аналітики кількісного 

складу держслужбовців. Запроваджено «Систему стратегічного планування, 

моніторингу та оцінки на основі принципів управління орієнтованих на результат» 

(ProjectUA).  Триває робота з просування системи HRMIS. На початок 2025 року до 

неї підключено 768 державних органів.  

 

 

 

 



 

 

Серед пріоритетів діяльності НАДС на 2025 рік:  

- впровадження реформи системи оплати праці держслужбовців на основі 

класифікації посад відповідно до принципів державного управління, 

викладених у програмі ОЕСР, SIGMA. 

- Вдосконалення законодавства з питань класифікації посад  держслужби. 

- Розроблення умов оплати праці на основі класифікації посад на 2026-й.  

- Підключення нових абонентів до інформаційної системи HRMIS. 

- Актуалізація нормативно-правового забезпечення професійного навчання. 

- Впровадження оцінювання стану системи професійного навчання на основі 

моніторингових досліджень, що проводяться за визначеними показниками 

(управлінськими індикаторами).  

- Напрацювання законодавства щодо відновлення та удосконалення порядку 

конкурсної процедури.  

- Впровадження цінностей безбар’єрного середовища, залучення ветеранів та 

ветеранок на публічну службу.  

- Проведення інформаційно-роз’яснювальної кампанії щодо впровадження ЗУ 

№ 3077 «Про службу в ОМС». 

 

ВИСТУПИЛИ: О.Буряченко, В.Дерець.  

 

Члени Громадської ради висловили слова підтримки команді НАДС та готовність й 

надалі долучатися до спільної роботи з Агентством в рамках реформи державної 

служби.  

 

УХВАЛИЛИ:  Прийняти публічний звіт Голови НАДС до уваги.   

 

ГОЛОСУВАЛИ: «ЗА» - 4, «ПРОТИ» - 0 , «УТРИМАЛИСЬ» - 0.  

 

2.РІЗНЕ  

 

В різному питань не було.   

  

 

 

Голова Громадської ради                             Олексій БУРЯЧЕНКО 

                                                             

 

Секретар  Громадської ради    Наталія ГОНЧАРОВА  


